
Referat FAU møte Ski Ungdomsskole
Tid: Torsdag 18. Januar 2024 18.30-20.00
Sted: Personalrommet på Ski Ungdomsskole

Sak 1.2024 Opprop
Tilstede:

8A, Aase Reyes
8B, Elin Fløter
8C, Ole Hermann Berthelsen
8E, Astrid Eithun (Vara)
8F, Dagfinn Heggem
8F, Wenche Holtet-Lid (Vara)
8G, Lise Helgesen Ree
8H, Magnus Dokken Liseter
9A, Kristine Schille
9C, Karianne Langseter
9C, Lena Røer (Vara)
9D, Peder Holt
9E, Andrea Skaarer Kreutz

9F, Britt Enersen
9G, Lina Braaten
9H, Tone S. Tuhus
10A, Anders Solberg Såheim
10B, Nina Nysted
10C, Terje Mehren
10D, Aase Birgitte Elle
10E, Solvår Kvedalen
10G, Aina Slinning
10H, Are Hammervold Solvang
Skole, Cathrine Sandsmark
Skole, Linn Heidi Hågensen
Skole, Ingrid Aasta Risdal

Forfall:
8D, 9B, 10F

Sak 2.2024 Godkjennelse av innkalling
godkjent

Sak 3.2024 Godkjennelse av saksliste
godkjent

Sak 4.2024 Informasjon fra rektor / admin
Fyrverkeri på skolen.

- Det ble kastet inn i en folkemengde på 50 personer.
- Dette er politianmeldt
- Vi har elever fra krigsherjede land som kan reagere sterkt på dette.

Forebyggende avdeling er nedlagt. Dette merkes godt.
Også problemer med rus.
Rektor har hatt møte med kommunalsjefen og meldt sin bekymring.



Skolen har svært få virkemidler å møte utfordrende oppførsel fra ungdommen.
Vi mangler ressurser til å drive skolen slik vi ønsker.

Trivselsundersøkelsen kom like før møtet, så tallene er ikke gjennomgått ennå. Neste
FAU-møte vil rektor ha gjennomgang med analyse. Under er hovedtrekk man ser uten å ha
gått nærmere inn på tall, eller sett sammenheng med andre undersøkelser.

- Økende mobbetall, men det er også mange som trives.
- Tøff språkbruk blant ungdommene

- Økning i 9A saker
- som bekymringsfullt fravær

- Mye digital ekskludering
- Anbefaler foreldre å ha kontroll over barnas mobilbruk

- Reposting av sårende utsagn på e.g TikTok
- Tilsvarende ekskludering i gaming blant gutta
- Veldig sterk sosial hakkeorden

Det er viktig å trekke fram at de aller fleste ungdommene har god oppførsel.

Linn Heidi blir konstituert rektor på en annen skole, så inspektørstillingen har blitt utlyst.

Rektor ønsker innspill til hvordan få foreldre til å engasjere seg mer i skolemiljøet:
- Vise fram faktiske meldinger som har blitt sendt.

- Ta bilde av skjermen med hetsende meldinger.
- Vær veldig tydelig på hvor skoen trykker
- Vær også tydelig på at foreldrene MÅ blande seg i det barna gjør

- Alle barn kan lyve til foreldrene sine.
- Dersom foreldre er tettere på vil det være lettere å skille sannhet og løgn

- Trekke fram heltefortellinger om varslere.
- Gi ros dersom varslere er med på å løse en sak på skolen.

- Innføre bannedagen for å avskrekke barna mot å banne.
- At man setter en dato i mnd hvor foreldre banner masse. Teorien er at det er

ganske kleint å høre voksne bruke “ungdomsuttrykk” - som kanskje kan
nedjustere bruk av stygge ord hos ungdommen.

- Jevnlig oppdatering om skolemiljø + råd og tips.
- Fks fast innslag fra administrasjonen på FAU-møter

- Skolen gir eksempler på hva som har funka for å løse problematiske saker.

Sak 5.2024 Status ball
Vi får ikke låne ballongbue, men ønsker å kjøpe en hagebue (300,-) + ballonger

- Godkjent i plenum
Sort stoff til lyslenker er bestilt

- Mangler folk til å rigge
- Stifte tekstil til stenger

Vaktlister
- 9-trinns vakter i boks
- Dørvakter - 2 stykker



- 10-trinns vakter - mangler en del mannskap
- Alle vakter møter opp i personalrommet
- Alle kaker leveres i kantina (før klokka 6)

Rød løper fra Stil renseri - kan også spørres neste år

Sak 6.2024 Erfaring fra gjennomført musikal
Vurder om ansvarlig trinn endres fra 10. til 8., eventuelt rette seg mot foreldre fra sal og
scene.

- Ingen endring besluttet

Det var i meste laget med kaker. Organiseringen fungerte godt, men vi gikk i minus. Kakene
var nok for billig. 1 kake fra hver klasse er nok.
Samarbeid med Rådhusteatrets kafé fungerte også bra.

Sak 7.2024 Oppdatert natteravnliste for vår 2024
vedlegg
Det er veldig tidlig å starte klokka 19.00, få ungdommer er ute da, mulig å kontakte primus
motor for natteravn og høre om man skal justere tider..
Det er en lang rode å gå. En rekker ikke innom skolene mer enn én gang i løpet av kvelden.

Sak 8.2024 Økonomi
Inntekter kafé musikal: 1500,-
Vi har nå fungerende Vipps for Ski Ungdomsskole

Sak 9.2024 Eventuelt
1. Undervisningsopplegg for ungdom i kritisk mediebruk og kildebevissthet

https://tenk.faktisk.no
2. Diskusjon om karakterer versus vurderinger.

a. Foreldrene og elevene kan godt si fra om vurderingene er uklare eller om
undervisningen er uklar.

b. Ønske om mer informasjon til foreldre om hvordan skolen tenker om
vurderinger, egenvurderinger og karakterer og måloppnåelse. Foreslår å ta
dette opp i neste møte.

3. Get Together for 8.trinn - Vi har nå 6 representanter (8A,8B,8D (2),8F,8G), mangler
for de andre klassene.

https://drive.google.com/file/d/13R1XAzW40Hw64Mh3Ffm778JIkxzJde2k/view?usp=drive_link
https://tenk.faktisk.no

